
1 
 

Samenvatting van de Algemene ledenvergadering van  
Docos Tafeltennis gehouden op 9 juni 2015   

 
Aanwezig: Joop Uiterdijk, Annelies Bultema, Loes Bik, Nico van Wijk, Bas van Vliet, 
Nico van Cassel, Wim Vreeburg, Ria van Cassel, Ferry Veijgen, Sjon van Santen, Jan 
Abbink, Yolanda Bloemen, Ite Christiaans, Hugo Reeuwijk, Piet van der Staak, Frank 
Lequin, Hans Rijsbergen, Tjerk Buikstra, Manfred Vastenburg, Sam Anes, Jiri 
Stepanovsky, Hub Sillen, Marco Bennink, Wim Jägers, Robert Marijt, Astrid Hinrichs, 
Ronald Nieboer, Kento Nomura. 
 
Afwezig met kennisgeving: Frans Haas, Stefanie van Genegen, Nadia Huizer, Gert-
Michiel de Niet 

Kennisgeving van afwezigheid en machtiging: Sebastiaan Veijgen - machtiging aan 
Ferry Veijgen; Matthijs Apperloo - machtiging aan Yolanda Bloemen 

 
1. Opening 
Voorzitter Wim Vreeburg heet alle leden, ereleden en ouders van jeugdleden van harte  
welkom op de Algemene Ledenvergadering. Helaas kan Docos-erelid Wim van Stigt niet 
aanwezig zijn wegens ziekte.  
  
De voorzitter verzoekt om een minuut stilte voor twee oud-leden van Docos die in 
november 2014 zijn overleden: An van Daalen-van Zijp en Carlo Candido. An van 
Daalen heeft zich op vele verschillende wijzen jaren lang ingezet voor Docos. 
 
2. Mededelingen, binnengekomen 
Machtigingen, berichten van kennisgeving, zie boven. 
 
3. Verslag ALV 10 juni 2014 
Op de ALV van 2014 werd besloten een nieuwe impuls te geven aan de activiteiten van 
de Club van 50. Door omstandigheden is dit nog niet gelukt. De voorzitter roept 
gegadigden op Piet van der Staak bij deze zaak te helpen. Frank Lequin meldt zich 
hiervoor aan.  
Frank Lequin vraagt of de terugblik op de trainingen van Michel de Boer, waar tijdens de 
ALV 2014 om werd gevraagd, beschikbaar is. Ferry Veijgen meldt dat deze evaluatie in 
de komende weken (voor de zomervakantie) is gepland.  
Piet van der Staak vraagt of er afdelingstrainingen bij Docos zullen worden 
georganiseerd. Ferry Veijgen zal hiernaar navraag doen. 
Het verslag van de ALV 2014 wordt goedgekeurd.  
 
5. a) Financieel jaarverslag 2014-2015 
De voorzitter licht toe. 
Belangrijke nieuwe ontwikkelingen dit jaar waren onder meer: de nieuwe fietsenstalling, 
het calamiteitenplan, een aantal nieuwe gezichten in de competitie (dankzij 
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inspanningen van de wedstrijdsecretaris). Voorts kan gemeld worden dat Sport Overdag 
het erg goed doet.  
Wat de jeugd betreft: er zijn veel contacten met Leidse basisscholen geweest (Clinics) 
Bij de evenementen valt op dat de evenementen waarbij tafeltennis als bezigheid 
voorop staat goed lopen. Voor andere evenementen blijkt het lastig te zijn veel 
deelnemers te trekken.  
De duo-competitie groeit.  
 
Bas vanVliet: de groei van de duo-competitie komt voor een deel ook voort uit een 
probleem bij de reguliere competitie. Teams in de reguliere competitie teams die bewust 
hebben gekozen voor spelen op vrijdag moeten toch vaak op doordeweekse dagen 
spelen. Door het late tijdstip dat wedstrijden eindigen (plus de reistijd) is dit voor 
werkende mensen erg lastig. Hij verzoekt hierover een gesprek met de Bond aan te 
gaan. Hij zou graag zien dat de ‘maandagspelers’ bij elkaar in een poule worden gezet, 
zodat ‘vrijdagspelers’ alleen op vrijdag wedstrijden hebben. Als dit niet gebeurt zullen 
steeds meer spelers uit de reguliere competitie afhaken. De voorzitter verzoekt de 
wedstrijdcommissaris deze kwestie aan de orde te stellen in het contact met 
wedstrijdsecretarissen. 
Frank Lequin;  zou het geen goed idee zijn ook bij de jeugd een duo-competitie in te 
stellen? Bij duo-competitie zouden teams meerdere wedstrijden op een dag kunnen 
spelen, wat het probleem van begeleiding van jeugdteams kan verlichten.  
Naar aanleiding van punt 5 van het jaarverslag (PR&C en ledenwerving) merkt Piet van 
der Staak op dat hij zich verleden jaar negatief heeft uitgelaten over het bestuurslid dat 
deze taken onder zijn hoede heeft. Hij neemt deze uitlatingen bij dezen terug en spreekt 
zijn tevredenheid uit over de verschillende PR-activiteiten. 
De voorzitter voegt toe dat het plan bestaat dit jaar scholen nog directer te benaderen.  
Ferry Veijgen: dit is een goede formule. In mei/juni van dit jaar zijn zes clinics bij Docos 
gehouden, deze waren zeer succesvol.  
Wim Jägers merkt naar aanleiding van de ledenaantallen op dat Docos tevreden mag 
zijn over het aantal leden. Er is zelfs sprake van lichte groei. Voorzitter: dit is natuurlijk 
een momentopname, het ledenaantal schommelt, maar neemt niet af. Wim Jägers: ik 
vind dit een goede prestatie. 
Naar aanleiding van punt 8 van het verslag (Docos bar en gebouw) vraagt Jägers of de 
muziekinstallatie het weer doet. Ria: ja, die werkt. Echter is het niet mogelijk zoals 
vroeger muzieknummers te kiezen. De wens van diverse leden is dat deze mogelijkheid 
weer terugkomt. Nu werkt alleen de radio.  
 
Ad Bijlage 2 bij jaarverslag. In plaats van een ontruimingsoefening is gekozen voor dit 
Calamiteitenplan. Verantwoordelijke persoon is altijd de sleutelhouder. Dit plan zal 
worden opgehangen in de bar en op prikbord en aan leden worden verstrekt bij de 
oproep voor de bardienst. Piet van der Staak vraagt daarbij aandacht bij hartproblemen 
voor gebruik van de AED. Omdat maar een beperkt aantal leden de AED cursus jaarlijks 
volgen, zegt het bestuur dit nog niet toe maar zal het bezien. 

Het Calamiteitenplan zal eveneens in het clubblad en op de site worden gepubliceerd. 
Sam Anes vraagt of er ook rookmelders zijn. Ria: nee, geen rookmelders. Wel wordt 
jaarlijks door de brandweer gecontroleerd.  
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5. Financieel jaarverslag 
De inventaris is toegenomen, door de vernieuwing van de fietsenstalling. 
Er is over het afgelopen jaar een resultaat bereikt van -/-  € 1930,52.  
Dit verlies is ontstaan door tegenvallende baten (onder meer waren de contributie-
inkomsten lager dan begroot) en door het niet verhogen van de contributie op de vorige 
ALV. Eveneens tegenvallende posten waren de verkoop in de kantine, de tafelverhuur 
en de NTTB-kosten.  
Lasten waren ook iets lager dan begroot; zo waren bijvoorbeeld de kosten van gas, 
water en elektra minder hoog dan begroot.  
 
Nico van Wijk; hoe zit het met de post van twijfelachtige debiteuren? Hij verzoekt om 
een specificatie hiervan.  
Ferry Veijgen: nu is er geen sprake meer van achterstallige betalingen. Er wordt veel 
strenger opgetreden bij niet-betalen. Na eenmalig rappelleren volgt inschakelen van 
incassobureau.  
Hub Sillen: is automatische incasso mogelijk? Ferry Veijgen: Nee, dit gaat Docos niet 
doen; het geeft te veel administratieve rompslomp. Wel is periodiek betalen via bank 
mogelijk. 
Bas van Vliet: kan er per half jaar worden betaald? Ferry: nee, maar betalen per jaar is 
wel mogelijk.  
Nico van Wijk: waarom zijn de kosten van het clubblad zoveel hoger? Voorzitter: dit 
komt door aanschaf toners.  
Ite Christiaans constateert een afwijking in de opgenomen bedragen bij: Liquide 
middelen per 31-3-2014 en liquide middelen per 1-4-2014 en daarbinnen specifiek de 
post Zakelijke rekening 1839624. Ook een verschil bij de post Club van 50 tussen 31-3-
2014 en 1-4-2014.Waaruit komt deze afwijking voort? Voorzitter belooft dat hij hier op 
ander moment nog antwoord op krijgt.  

 
Ad 5 b, Jaarresultaat. Voorzitter: het jaarresultaat zal worden behandeld na punt 6, het 
verslag van de kascommissie.  

 
6.Verslag van de kascommissie 
 
Manfred Vastenburg geeft een korte toelichting op de bevindingen van de kascommissie 
en leest een verklaring voor van deze commissie (d.d. 2 juni 2015). De commissie 
verklaart alle stukken en bescheiden, betrekking hebbende op het boekjaar te hebben 
gecontroleerd en akkoord bevond en verzoekt de vergadering de penningmeester 
décharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid en de gehouden administratie 
over die periode. 
De vergadering gaat hiermee akkoord. 
 
Voorzitter stelt voor het negatieve resultaat van € 1930,52 ten laste te laten komen van 
het eigen vermogen. De vergadering gaat hiermee akkoord..  
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7. Benoeming bestuursleden 
 
Aftredend zijn Sebastiaan Veijgen, Ria van Cassel en Yolanda Bloemen. Zij stellen zich 
herkiesbaar. 
Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld: allen worden herkozen voor een periode 
van twee jaar. 
 
Voorzitter wijst op het grote belang van vrijwilligers binnen de club. Hij vraag aandacht 
voor een bijzondere vrijwilliger, die zich zeer actief betoont op het gebied van het 
faciliteren van trainingen, van wedstrijden, van evenementen en dan vooral voor de 
jeugd en hun ouders, van de communicatie binnen Docos onder meer door het clubblad:  
Annelies Bultema. Hij brengt haar de dank van bestuur en club over, en haar wordt een 
bloemetje aangeboden.  
 
Pauze 
 
8. Discussie over gewenste uitgangspunten Jeugdplan 2015-2019 
Korte schets van de huidige situatie rond de Docos-jeugd. Deze omvat momenteel circa 
34 leden. De verhouding tussen de verschillende jeugdcategorieën en het aantal 
behoeven verbetering.  
Voorzitter vraagt de vergadering om ideeën hoe dit te bereiken en om suggesties aan de 
commissie die met dit vraagstuk aan de slag zal gaan.  
Wim Jägers: benaderen van scholen kan nog worden geïntensiveerd. 
Hans Rijsbergen: meer PR. Denk hierbij bijvoorbeeld aan aandacht in Leidsch Dagblad, 
waar onlangs een artikel met foto’s stond over ‘de kampioenen van Leiden’; de 
kampioensteams van Leidse sportclubs. Daar zou Docos tafeltennis ook tussen horen. 
Robert Marijt: weer meedoen aan de Taptoe. 
Frank Lequin: koppeling van scholierenkampioenschap aan landelijk kampioenschap in 
Zwolle, zoals in de gemeente Den Haag gebeurt.  
 
Ferry Veijgen: de inschrijving voor de schoolcursussen is wat afgenomen sinds de 
inschrijving via internet gebeurt. Dit blijkt voor sommigen toch een drempel. Circa 5% 
van de kinderen die meedoen blijft hangen. Komend jaar zal ook weer een cursus voor 6 
tot 9-jarigen worden gegeven, met Table Stars. 
Het is het plan om ook op scholen zelf tafeltennislessen te gaan organiseren, in 
samenwerking met combinatie-functionarissen. Leerlingen krijgen dan de kans om (met 
een strippenkaart) nog een aantal keer naar Docos te komen voor een training.  
 
Manfred Vastenburg: Er wordt veel gedaan om contact te leggen met de jeugd. Er moet 
ook een focus zijn op het vervolg: hoe zorg je dat een kind ook lid wordt? Op dat gebied 
moet een extra inspanning worden gedaan.  
Bas: Wat kinderen echt leuk vinden is een toernooi.  
Marco Bennink: Krijgen de kinderen na een clinic een flyer mee?  
Ferry Veijgen: Ja, en er wordt daarin een cursus aangeboden. Voor het idee om 
kinderen direct na schooltijd op Docos te komen laten tafeltennissen is meer mankracht 
bij Docos nodig dan nu beschikbaar is.  
Jan Abbink: Duidelijk is dat we jeugdleden kwijt raken op het moment dat ze gaan 
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studeren. Hoe is de reclame in de richting van de universiteit? 
Bas van Vliet: Contact leggen met het sportcentrum kan een goede stap zijn.  
Ferry Veijgen: Dit is een goede suggestie.  
Besloten wordt dat Ferry en Bas bij het Universitair Sportcentrum zullen gaan kijken 
welke mogelijkheden er zijn om studenten te interesseren voor tafeltennis bij Docos. 
Marco Bennink: het zou ook goed zijn bedrijven rond het sportcentrum (Biomedisch 
park) te benaderen. Ferry Veijgen: Heb je daar contacten? Marco Bennink: Ja.  
Ferry Veijgen: Actie in die richting is een goed plan. 
 
Een werkgroep ‘Jeugdbeleid’ (Bas van Vliet, Sebastiaan Veijgen, Annelies Bultema) zal 
bovenstaande ideeën en suggesties gaan uitwerken. Tjerk Buikstra beraadt zich nog op 
deelname aan deze werkgroep. 
 
9. Invoering nieuwe clubshirts 
De voorzitter geeft een toelichting: de huidige clubshirts zijn indertijd voor een periode 
van twee jaar ingevoerd. Deze twee jaar zijn nu bijna ten einde. Voor bepaalde maten 
zijn er momenteel geen shirts meer te koop. Wanneer en op welke wijze gaat Docos tot 
aanschaf en invoering van nieuwe shirts over? 
  
Drie voorstellen worden geformuleerd: 

1) Nu, zomer 2015, is er de aanschaf van een nieuw shirt, alle leden worden 
verplicht dit aan te schaffen (waarbij Wolky shop in beginsel bereid is op dezelfde 
wijze als twee jaar geleden te sponsoren) 

2) De shirts gaan in totaal drie jaar mee, dus de shirts gaan nog 1 jaar mee. Voor 
sommige maten zal dan nu een afwijkend shirt worden ingevoerd. 

3) De shirts worden in het totaal 4 jaar gebruikt; na vier jaar gaan alle leden verplicht 
over op aanschaf en dragen van nieuw shirt. Na twee jaar is er vrijwillige 
aanschaf van een nieuw shirt.  
 

Besloten wordt dat voorstel 1 niet wordt gevolgd. Tussen de overige twee varianten 
wordt op later moment gekozen. In ieder geval zal voor de invoering van een nieuw 
clubshirt een (bijzondere) ALV worden uitgeschreven.  
Een werkgroep, bestaand uit Ria van Cassel, Yolanda Bloemen, Wim Jägers, Annelies 
Bultema) gaat shirts beoordelen en uitzoeken en bovenstaande voorstellen verder 
uitwerken.  
 
 
10. Onderhoudsfonds, begroting 2015-2016 en vaststelling contributie 
 
Aangezien lang gedacht is dat Docos uit het huidige gebouw zou moeten vertrekken, is 
een omvangrijk onderhoudsplan niet eerder opgesteld. Nu is een plan opgesteld voor 
een periode van twintig jaar. Duidelijk is dat forse investeringen in het gebouw 
noodzakelijk zullen zijn. 
Bas van Vliet: Kan gemeente een deel van de investeringen (bijvoorbeeld van de vloer) 
betalen? 
Voorzitter: de tendens is dat gemeenten zich juist terugtrekken uit de sport. Leiden 
ondersteunt bijna geen enkele sport meer. De gemeente wil ook overgaan op 



6 
 

commerciële huurtarieven. Docos is zelf verantwoordelijk voor het onderhoud.  
Manfred: de sommen die nodig zullen zijn voor onderhoud en nieuwe investeringen in 
het gebouw zijn niet op te brengen uit de normale inkomsten van de club. Er zal naar 
andere bronnen van inkomsten gezocht moeten worden. Bijvoorbeeld subsidie van 
fondsen. 
Frank Lequin: Denk bijvoorbeeld aan Fonds 1818, VSB-fonds, Rabobank. 
 
Begroting  
De baten nemen toe met € 4000, de lasten met € 2000.  
Op deze wijze wordt net aan een positief resultaat bereikt. Bij deze berekening is 
uitgegaan van een contributieverhoging.  
 
Manfred Vastenburg: er is een stijging te verwachten van de kosten van ballen, wanneer 
de plastic ballen worden ingevoerd. Is daarmee rekening gehouden? 
Voorzitter: Ja, maar we moeten afwachten of onze schatting juist is.  
 
Voorstel voor verhoging contributie 
 
De voorzitter legt het contributievoorstel 2015-2016 (zie pagina 11 van Financieel 
jaarverslag 2014-2015) aan de vergadering voor (voorstel 1).  
Hub Sillen: Hoe is de hoogte van de contributie vergeleken met die van bijvoorbeeld 
Scylla? 
Deze informatie wordt door Sjon van Santen aangereikt. De contributie van Docos blijkt 
in alle categorieën ruim lager dan die van Scylla. 
Frank Lequin wijst er op dat per 1 januari volgend jaar de basiscontributie van de NTTB 
met € 1,50 omhoog zal gaan. In verband hiermee doet hij een aanvullend voorstel om 
de contributie van Docos per 1 januari 2016 extra te verhogen met het bedrag van deze 
NTTB-verhoging (voorstel 2).  
Beide voorstellen worden in stemming gebracht. 
Voorstel 1 wordt aangenomen met 27 stemmen voor en 1 stem tegen. 
Voorstel 2 wordt aangenomen met 21 stemmen voor en 5 stemmen tegen, twee 
onthoudingen.   
 
Naar aanleiding van deze tweede stemronde legt Manfred Vastenburg een 
stemverklaring af. Hij heeft tegen dit voorstel gestemd omdat: 1) een meerderheid van 
de Docosleden niet aanwezig is, en 2) omdat deze contributieverhoging niet van tevoren 
in de financiële stukken is aangekondigd.  
 
11. Benoeming kascommissie en commissie van beroep 
Kascommissie:  
Deze bestaat momenteel uit Manfred Vastenburg, Sam Anes en Bas van Vliet (reserve). 
Zij stellen zich herkiesbaar. Het voorstel de commissie in deze samenstelling te 
handhaven wordt door de ALV aangenomen.  
Commissie van beroep: 
Voorgesteld wordt de volgende samenstelling: Loes Bik, Nadia Huizer, Wim Jägers, Piet 
van der Staak. Dit voorstel wordt door de vergadering aangenomen.  
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12. Rondvraag en sluiting 
Hub Sillen: De gemeente Leiden is actief bezig het controleren van verenigingen bij het 
uitoefenen van horecataken en alcoholbeleid. Is het bestuur van de regels van de 
gemeente op de hoogte? Ria van Cassel: Ja, er is contact geweest met de gemeente, 
de vereiste controles zijn uitgevoerd.  
Loes Bik: Ik heb al eerder gevraagd naar de temperatuur in de zaal. Het is vaak erg 
koud. Maar ik krijg nooit een afdoende reactie. 
Ferry Veijgen: De verwarming staat op 18 graden afgesteld.  
Ite Christiaans: Hoe laat komen de bitterballen langs? 
Tenslotte heeft Piet van der Staak het woord. Hij merkt nogmaals op dat hij vorig jaar 
zich over bepaalde bestuurszaken negatief heeft uitgelaten. Hij benadrukt dat dat nu is 
omgeslagen in een zeer positieve kijk. Hij bedankt het hele bestuur voor het werk in het 
afgelopen jaar en wenst hun voor het komend jaar veel succes. Voorzitter dankt alle 
aanwezigen voor hun komst.  
 
Sluiting 23.00 uur.  
 


